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ZÁPISNICA 

 zo zasadnutia Výboru mestskej časti Stred, konaného dňa 

10.6.2024 

 

Prítomní poslanci: Mgr. Richard Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, Eva 

Struhárová, Ing. Richard Ščepko 

Neprítomní poslanci: Mgr. Michal Moško (ospravedlnený) 

Garant VMČ Stred: Mgr. Gabriela Babony 

Hostia: Ing. Gabriela Vanková, Mgr. Zdeno Marousek, Ing. Jiří Egg, Anna Hajašová, Ing. Marián 

Bednár, p. R. Fabo 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Prerokovanie žiadostí 

3. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia 

4. Nové požiadavky občanov a poslancov 

5. Rôzne 

6. Záver 

 

1. Otvorenie 

Predseda VMČ Stred Mgr. Medal privítal prítomných na zasadnutí a skonštatoval, že VMČ 

Stred v počte 4 poslancov je uznášania schopný. Následne dal hlasovať za program.  

 

Hlasovanie: 

Za: 4      Proti: 0    Zdržali sa: 0 

Za: Mgr. Richard Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, Eva Struhárová 

 

Poslanci odsúhlasili program 

 

2. Prerokovanie žiadostí 

2.1. Ing. Vanková: žiadosť Západoslovenská distribučná, a. s. 

Žiadame Vás o vyjadrenie sa k predaju nehnuteľnosti – časť pozemku v k. ú. Trenčín C-

KN parc.č.2264/54 ostatná plocha o výmere 37 m2, evidovaná na LV č.1 ako vlastník 

Mesto Trenčín za účelom majetkovoprávneho vysporiadania pozemku v súvislosti 

s realizáciou budúceho investičného zámeru spoločnosti Západoslovenská distribučná, 

a.s., t. j. vybudovanie novej distribučnej transformačnej stanice v súvislosti so stavbou 

„TN_A1_Trenčín,-Juh, VNK 231,447,TS,VNK“ v lokalite okružnej križovatky Pod Juhom. 

Predaj pozemku bude riešený formou uzatvorenia Zmluvy o budúcej kúpnej zmluve. 

 Hlasovanie: 

Za: 4     Proti: 0    Zdržali sa: 0 
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Za: Mgr. Richard Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, Eva Struhárová 

 

Uznesenie bolo schválené 

 

Po odsúhlasení prvej žiadosti sa na rokovanie dostavil p. poslanec Ščepko. 

 

2.2. Ing. Vanková: žiadosť Škoda Classic Cars s.r.o. 

Žiadame Vás o vyjadrenie sa k prenájmu nehnuteľnosti – časti pozemku v k. ú. Trenčín, 

C-KN parc. č. 1260/3 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 11 m2, evidovanej na LV č.1 

ako vlastník Mesto Trenčín v podiele 1/1-ina, pre spoločnosť Škoda Classic Cars s.r.o., za 

účelom majetkovoprávneho vysporiadania pozemku pod objektom stavby, na ktorej stojí 

vystavený historický automobil, na dobu určitú s účinnosťou odo dňa nasledujúceho po 

dni, v ktorom bude zmluva zverejnená do doby realizácie investičnej akcie Mesta Trenčín 

„Revitalizácia parku Gen. M. R. Štefánika v Trenčíne“. 

Hlasovanie: 

Za: 5     Proti: 0    Zdržali sa: 0 

Za: Mgr. Richard Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, Eva Struhárová, 

Ing. Richard Ščepko 

 

Uznesenie bolo schválené 

 

2.3. Ing. Vanková: pozemky pred vstupom do garáží 

ÚMM dáva schvaľovať výboru predaje pozemkov s prístupmi do garáží jednotlivo. 

V minulosti padol návrh, či by sa pozemky pred garážami garážnikov nemohli riešiť 

komplexne. Garážnikom na Cintorínskej ulici bola daná podmienka riešiť to komplexne 

jedným predajom. Niektorí občania majú námietky, pretože sa nedokážu všetci zjednotiť.  

P. Vanková sa vyjadrila, že keby ku niektorým garážam nebol prístup z komunikácie 

a prechádzalo by sa ku garážam cez pozemky iných garážnikov, muselo by sa to predávať 

podielovo všetkým. Ale keďže k týmto garážam je prístup z komunikácie, dá sa to riešiť aj 

jednotlivo. 

P. Medal sa vyjadril, že pozná situáciu so spomínanými garážami a že niektorí vlastníci 

majú problém s tým, že iní z nich tieto pozemky pred garážami kúpiť nechcú. Keďže ide 

o mestské pozemky, tak v prípade že tam parkujú, sú pokutovaní políciou. Preto p. Medal 

navrhol, že keď je to možné, aby sa to v tomto prípade riešilo jednotlivo.  

 

Hlasovanie: 

Za: 4     Proti: 1    Zdržali sa: 0 

Za: Mgr. Richard Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, Ing. Richard 

Ščepko 

Proti: Eva Struhárová 

 

Uznesenie bolo schválené 
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3. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia 

ID Požiadavka/Odpoveď 
3875 P. Egg: Žiadam formulovať odpovede zodpovedných útvarov presnejšie a konkrétnejšie a do 

odpovedí písať jasne s akým výsledkom boli doriešené a aké opatrenia boli vo veci urobené. 
 
Odpoveď (kancelária prednostu):  
Zamestnanci zodpovedných útvarov boli upozornení na porade prednostu mestského úradu na 
povinnosť odpovedať na otázky z odborných komisií MsZ a VMČ presne, výstižne a konkrétne s 
dôrazom na výsledok a konkrétne prijaté opatrenia. 

3876 P. Egg: Žiadam o konkrétnu odpoveď, aké opatrenia boli prijaté k zvýšeniu znalosti obyvateľstva 
mesta Trenčín o problematike CO krytov v oblasti doplnenia pokrytia mesta rozhlasovým 
oznamovaním ? 
 
Odpoveď (kancelária primátora, kancelária prednostu): 
Mesto Trenčín je povinné zo zákona o civilnej ochrane informovať o spôsobe varovania obyvateľstva 
a o záchranných prácach. Túto povinnosť si mesto splnilo vydaním informácií na webovej stránke 
mesta. Obyvatelia si ich môžu kedykoľvek pozrieť, prípadne vytlačiť. Mesto zároveň nemá povinnosť 
informovať obyvateľov o funkčnosti rozhlasového oznamovania. Na území mesta TN je 
umiestnených 21 ks sirén Pavian, ktoré sú určené na varovanie obyvateľstva a sú vo vlastníctve 
štátu. Tieto sirény na základe dohody mesta Trenčín a Integrovaného záchranného systému je 
možné využiť ako náhradu rozhlasu, lebo obsahujú modul na hovorový vstup a tiež na vstup z 
externého média, prostredníctvom ktorého je možné podať informácie obyvateľom mesta. Nebol 
však dôvod, aby sme takýmto spôsobom ľuďom tieto informácie dávali vedieť. 
Sirény majú záložný zdroj napätia na minimálne 48 hodín. Okrem uvedeného spôsobu informovania 
má mesto zabezpečené ručné amplióny na útvare interných služieb a na Mestskej polícii, 
prostredníctvom ktorých je možné podať informáciu aj v častiach mesta, kde by nebolo možné 
pokrytie sirénami.  
Treťou možnosťou sú rozhlasy v mestských častiach Záblatie, Kubra, Kubrica a Opatová 

3877 P. Egg: Žiadam o konkrétne odpovede aké opatrenia boli prijaté k zvýšeniu znalosti obyvateľstva 
mesta Trenčín o problematike CO krytov v oblasti spresnenia stavu MU vydaním novej PÍSOMNEJ 
pomôcky (doteraz bola na internete a niektorí ľudia nemajú možnosť pripojiť sa na internet)? 
 
Odpoveď (kancelária prednostu): 
Vydanie novej písomnej pomôcky (Príručka CO) pre obyvateľov mesta Trenčín je nad rámec 
zákonných povinností mesta. Informácie pre verejnosť, vyplývajúce z plnenia povinností mesta, sa 
trvalo zverejňujú na webovej stránke alebo na verejnej tabuli s uvedením 30 dňovej lehoty, do kedy 
môže dotknutá verejnosť podávať pripomienky k zverejneným informáciám (§15a zákona o č. 
42/1994 Zb. o civilnej ochrane v znení neskorších predpisov). Mesto momentálne neplánuje 
vydanie písomnej pomôcky.  

3878 P. Egg: Do kedy budú uvoľnené priestory krytu na Inoveckej ul. od starého materiálu CO (podľa 
plánu to malo byť už v minulom roku)? 
 
Odpoveď (kancelária prednostu, útvar interných služieb): 
Predpokladám, že máte na mysli CO kryt na ul. 28. októbra, ktorý bol predmetom obhliadky VMČ 
Stred. K materiálu v danom CO kryte sme sa už vyjadrovali. Mesto Trenčín má daný materiál vo 
výpožičke od okresného úradu, ktorý jediný môže rozhodnúť o vyradení daného materiálu. V 
minulosti Mesto zisťovalo či by bolo možné materiál CO vyradiť, ale odpoveď zo strany OÚ bola 
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zamietavá. Okrem uvedeného je pohyb materiálu CO v r. 2024 na celom Slovensku pozastavený v 
zmysle pokynov OÚ. 

3879 P. Egg: Prečo nebol uskutočnený výrub náletových drevín medzi BD Horný Šianec 13 a 15 v dobe 
rastlinného pokoja ako bolo požadované v roku 2023? 
 
Odpoveď (Mestské hospodárstvo a správa lesov): 
Kry sú momentálne zaradené v pláne orezov a bude na nich vykonaný hlboký zmladzovací orez.  
Výrub drevín sa vykonáva v zmysle zákona č. 543/2002 Z. z. o ochrane prírody a krajiny. Povolenie 
na výrub pre Mesto Trenčín vydáva iná obec, ktorá bola mestu pridelená Okresným úradom v 
Trenčíne. Zatiaľ sme neobdržali rozhodnutie na výrub predmetných drevín. V tomto prípade bude 
nutné naviazať výrub aj na odstránenie pňov frézovaním, ktoré je vykonávané dodávateľsky v súlade 
s rozpočtom. Ak by sa vykonal výrub bez odstránenia pňov krovitý porast na mieste by sa znova 
obnovil. V prípade súhlasného stanoviska orgánu ochrany prírody budú práce vykonané od 1. 
októbra do konca februára 2025. 

3880 P. Egg: Oporný múr Horný Šianec:  
1. Kedy bude reálne vykonané statické posúdenie oporného múru Horný Šianec špecializovaným 
statikom, ako bol prísľub MHSL? 
2. Kedy bude zrealizovaná sľubovaná úprava dilatačných čiar v opornom múre? 
 
Odpoveď (Mestské hospodárstvo a správa lesov): 
Meranie oporného múru začne v mesiaci jún tohto roka. 
Oprava dilatačných čiar bude realizovaná v druhom polroku 2024. 

3881 P. Egg: Aké konkrétne opatrenia boli prijaté k problematike zrealizovania (aktualizovania) Plánu 
rozmiestnenia infraštruktúry – kanalizácie, čo avízoval jeden z občanov (požiadavka ID 3764)? Bolo 
alebo bude to doplnené? 
 
Odpoveď (útvar územného plánovania): 
Podzemné inžinierske siete, ako už bolo uvedené, sa zapracovávajú do technickej mapy mesta len 
na podklade predrealizačných vytýčení a zameraní predmetných inžinierskych sietí, pri 
investičných akciách alebo porealizačných zameraní, pri investičných akciách správcov týchto 
sietí, Mesta Trenčín alebo súkromných investorov nakoľko jej evidencia v technickej mape mesta 
nie je záväzného charakteru. Ten má vždy len príslušný správca siete. 
Zároveň v prípade predmetnej siete, t.j. kanalizácie na ul. Inovecká, bolo zo strany Trenčianskych 
vodární a kanalizácií  (TVK) jasne dané stanovisko, aké siete v tejto lokalite sú v ich vlastníctve a 
správe. 

3882 P. Egg: Ako bola vyriešená otázka statiky KD Družba a možnosti jeho ocenenia za účelom 
odpredaja? (požiadavka ID 3699 a 3700, neuspokojivá odpoveď) 
 
Odpoveď (útvar územného plánovania): 
Zo strany Útvaru územného plánovania platí rovnaké stanovisko, aké bolo uvedené pri požiadavke 
č. 3699 a 3700: KS Dlhé Hony je projekčne pripravený a s jeho realizáciou sa počíta v roku 2025. 

3883 P. Egg: Kedy prebehne na ul. Horný Šianec kosenie trávy? Na podnety ohľadne kosenia vždy príde 
odpoveď, že sa postupuje podľa harmonogramu. Na ulici Horný Šianec sa už rok nekosilo. 
 
Odpoveď (Mestské hospodárstvo a správa lesov): 
Kosenie na ulici Horný šianec už prebehlo. 
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3884 P. Hajašová: Vo vnútrobloku na Inoveckej ul. 1138 je urobené nové ihrisko a je tam asi 60 ročný (?) 
múrik, z ktorého opadávajú kusy betónu, sedia na tom deti, šplhajú na to. Žiadame o opravu, resp. 
nejaké riešenie, aby to neohrozovalo ľudí. 
 
Odpoveď (Mestské hospodárstvo a správa lesov): 
Fragmenty obvodov niekdajšej stavby v priestore ihriska nemajú celistvý povrch no nie sú na nich 
uvoľnené ohrozujúce časti.  
Riešenie by mala ponúknuť revitalizácia celého priestoru vnútrobloku v budúcnosti. 

3885 P. Struhárová, Zuzana Vavrová: Bolo by možné do plánov na obnovu a údržbu chodníkov zaradiť aj 
chodník popri Električnej ulici? Mám na mysli najmä úsek od ZSE po čerpaciu stanicu OMV (smer k 
Dolnej stanici). Celý tento úsek je veľmi rozbitý, je tam veľa rozbitého asfaltu, buriny a dokonca 
nejaká suseda tam sadí kvetiny a stromy do chodníka - zrejme nejaká jej reakcia na tento stav 
chodníkov. Minulý rok tam prebiehali v blízkosti firmy Asaprint aj nejaké výkopové práce a zostalo to 
rozbité na niekoľko častí.  
 
Odpoveď (Mestské hospodárstvo a správa lesov): 
MHSL bude realizovať lokálne opravy výtlkov. Celkovú rekonštrukciu povrchu chodníka budeme 
navrhovať do zoznamu investičných akcií. 

3886 P. Bočák: Žiada upozorniť vlastníka pozemku na križovatke Stromová x Puškinova pri bývalom 
nákupnom centre (neupravený pozemok) o úpravu svojho pozemku, nech sa o to stará. 
 
Odpoveď (útvar stavebný a životného prostredia): 
Uvedené sa pôjde preveriť a v prípade zanedbanej zelene sa vlastník upozorní na udržiavanie 
pozemku. 

3887 P. Bočák: Komu patrí pozemok na Puškinovej ulici, ako je vodárnička, ihrisko, DEMY, na ktorom sa 
hromadí neporiadok, odpadky a zdržiavajú sa tam ľudia bez domova? 
 
Odpoveď (útvar majetku mesta): 
V danej lokalite sa nachádzajú pozemky vo vlastníctve Mesta Trenčín a vo vlastníctve spoločnosti 
NoBis home, s.r.o., avšak mestský úrad nemá vedomosť, že by sa v danej lokalite nachádzala 
skládka odpadu a zdržiavali sa tam ľudia bez domova. V danej lokalite sa realizuje rekonštrukcia 
budovy trafostanice, pri ktorej je zriadené stavenisko. 

P. Egg na zasadnutí opakovane vyjadril nespokojnosť s odpoveďami na požiadavky, kontrolou ich 

plnenia a postojom poslancov.  Konkrétne neuspokojivé boli podľa jeho názoru odpovede na 

požiadavky ID3763, 3783 a 3764, nakoľko sú odpovede podľa neho príliš všeobecné. Ďalej sa vyjadril aj 

k požiadavke z minulosti, v ktorej upozornil na neupravený a zarastený záhon na Braneckého ulici. Je vraj 

v ešte horšom stave a pribudli aj ďalšie priamo v meste (Kuciak...). 

4. Nové požiadavky občanov a poslancov 

ID Požiadavka 
3924 P. Egg: Kde sa dá nájsť vypracovaný Plán ochrany občanov pred hlukom a informácie súvisiace s 

touto témou? 

3925 P. Egg: K odpovedi na podnet číslo 3762: „dohodli sme sa, že budú hľadať vhodné formy....“ BUDÚ 
HĽADAŤ DOKEDY?“ 
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3926 P. Egg: K odpovedi na podnet číslo 3764: „požiadavku zároveň preverujeme aj so správcami tejto 
siete, t.j. TVK“ - KTO A DOKEDY? 

3927 P. Egg: V niektorých objektoch sú CO kryty v správe Spoločenstva vlastníkov bytov. Akým spôsobom 
sa na tomto finančne podieľa mesto (energie, Fond opráv...)? 

3928 P. Egg: Aké opatrenia chce mesto prijať k zabezpečeniu bezpečnej premávky elektrokolobežiek a 
ostatných užívateľov komunikácií a do kedy??? UŽ  niekoľkokrát došlo k incidentu s tragickými 
následkami. 

3929 P. Egg: Mesto v súvislosti s EHMK 2026 vytvorilo funkciu kurátora (Omar Mirza). Jeho úlohou je 
úprava pravidiel pre reklamu, starostlivosť o umelecké diela a vzhľad prvkov vo verejnom priestore. 
Je to tak potrebná funkcia vzhľadom na náplň práce a už vytvorené iné mestské orgány? Nie je tu iný 
dôvod? Pre zabezpečenie úlohy prípravy na Kultúrne mesto EU 2026 je vytvorený 12 členný 
realizačný výbor. Čo tento potom robí? Kto kontroluje efektívnosť a opodstatnenosť jeho práce? 
Pozrime si  organizáciu rozkopávok pred Priorom, knižnicou M. Rešetku, Gastrocentrom. Ako to 
zapadá do centrálnej úpravy námestia, vnútorných komunikácií  a celkového vzhľadu mesta v r. 
2026? A kde sú sedačky od 3ks lavičiek v priestore verejného WC? 

3930 P. Egg: Ako boli využité finančné prostriedky uvedené v zmluve o dielo – 9000€? Objednávateľ 
Kreatívny inštitút, dodávateľ Nadácia Milana Šimečku? Nadácia sa má týkať kultúrnych aktivít 
medzi dôchodcami. 

3931 P. Egg: Kto a kedy pokosí vysokú suchú trávu v priestore  parku pri  železničnej stanici  (úsek 
križovatky Gen. Štefánika, Sadová, Kragujevských hrdinov) – hlavne že sa tu vyrúbalo vzácne ginko. 
Žiada upozorniť majiteľa pozemku. 

3932 P. Egg: Už niekoľkokrát bola požiadavka na výrub drevín v časti Horný šianec. Naposledy požiadavka 
ID3761. Odpoveď bola, že výrub sa uskutočnil pri objekte č.15. Je to klamstvo, ktoré odráža fakt, že 
reakcie príslušného úradu alebo zložky nekontroluje. SVBNP Brezina požiadavku na výrub  drevín v 
lokalite  Horný Šianec medzi objektami 13 a 15 odovzdala odboru životného prostredia 7.9.2022. 
KTO SA BUDE ZODPOVEDAŤ ZA KLAMNÚ INFORMÁCIU A EVENTUÁLNE MOŽNÉ NÁSLEDKY  PRI 
SKUTOČNOM KOMPLIKOVANOM ZÁSAHU HASIČOV V DANEJ LOKALITE? Priestor medzi objektom  
č. 13 a 15 je pokrytý vysokými ihličnatými náletovými drevinami nedovoľujúcimi vjazd rozmernej 
technike. Navyše pod objektom  č. 13 a nad ním je v danej lokalite umiestnené teleso verejného 
osvetlenia. Pod objektom č. 15 je inštalovaný rad kovových stĺpikov. K objektu č. 13 je možné dostať 
sa s rozmernou technikou len cez priestor medzi objektom č. 15 a garážami. Problém môže 
vzniknúť so šírkou prejazdu  a rádiusom ohybu cesty medzi oporným múrom a objektom č. 15. 

3933 P. Struhárová, p. Medal: K podnetu p. Vavrovej ohľadne chodníka na Električnej ulici. Aký je názor 
útvaru mobility a investičného na návrh, že by sa chodník zrušil (keďže je málo využívaný a na druhej 
strane je tiež chodník) a preklasifikoval a upravil by sa na parkovaciu plochu? 

3934 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Po podnete od obyvateľa Strojárenskej ulice, ktorý je zároveň 
aj „domovým dôverníkom“ jedného z obytných domov by sme sa chceli spýtať na možnosti 
zavedenia Zóny 30 v tejto časti. Ide prevažne o jednosmernú, širokú komunikáciu, kde podľa jeho 
slov aj deti prebiehajú z pozdĺžneho bytového domu do vnútroblokov, kde sú detské ihriská. Vodiči v 
tejto časti jazdia zbytočne rýchlo, keďže parametre komunikácie ich nelimitujú. Bolo by možné 
znížiť rýchlosť po vzore lokality Slnečného námestia? Prípadne sa nebránime ani inému riešeniu na 
skľudnenie dopravy v tejto časti. 
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3935 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Pri výstavbe parkoviska na 28.októbra bola obyvateľom, ktorí 
majú z tejto strany okná sľubovaná výsadba izolačnej zelene (napr. živý plot z hrabu a pod.). 
Potvrdili mi to už 3 ľudia, kde dvaja z nich sa zúčastnili rokovania s dnes už bývalým vedúcim Útvaru 
mobility a s dvoma úradníčkami zo životného prostredia (mená si nespomínajú). Je možné 
zabezpečiť výsadbu tejto izolačnej zelene, ktorá by o .i. tlmila aj zapnuté svetlá v prípadoch, kedy 
vodiči parkujú zadnou časťou do parkoviska? 

  
3936 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: V prípade voľných kapacít MHSL by sme chceli poprosiť o 

kultivovaný orez časti kríkov, ktoré značne zasahujú do chodníkov v časti Karpatská ulica + 
Biskupická ulica pri Skate parku. 

  
3937 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Dňa 5.6. 2024 nám obyvatelia Beckovskej ulice č.27 

poukázali na nekvalitné kosenie v ich lokalite. V roku 06/2023 sme už dávali veľmi podobný 
problém z rovnakej lokality. Tento rok sa objavil opäť. Žiadame, aby spoločnosť, ktorá vykonáva 
kosenie v našej mestskej časti, aby si svoju prácu robila kvalitne a dôsledne. Keďže ide už o 
opakovaný podnet. 

 
3938 P. Egg: Osoby navštevujúce obchodný reťazec Kaufland s využitím MHD, využívajú predovšetkým 

linky premávajúce po Inoveckej a v nadväznosti na ul. Ku štvrtiam. Obe komunikácie predstavujú 
obojsmernú premávku. Na ul. Inovecká vystúpia na zastávke MHD Inovecká a po chodníku sa 
presunú na križovatku pred kruhovým objazdom, cez manipulačný priestor firiem a Kauflandu na 
jednosmernú komunikáciu pozdĺž Kauflandu. Táto komunikácia nemá chodník pre peších a tak 
vstupujú do protismeru prichádzajúcim vozidlám. Môžu využiť aj zastávku MHD Ku štvrtiam. Vtedy 
sa cez prechod presunú na druhú stranu komunikácie a cez neprehľadnú zákrutu, už bez 
vyznačeného priechodu ďalej ku manipulačnému priestoru  a do jednosmernej ulice pozdĺž 
Kauflandu. Obdobná situácie je pri odchode z Kauflandu. V tejto časti by bolo dobré kvôli 
bezpečnosti chodcov urobiť opatrenia: odstrániť krovie, ktoré spôsobuje neprehľadnosť v tejto 
zákrute, spraviť prechod pre chodcov... 

 

5. Rôzne 

P. Fabo vyslovil pohoršenie nad stavom Trenčína. Negatívne hodnotil zrušené, chýbajúce 

lavičky v meste, na čo p. Marousek zareagoval, že v meste teraz prebiehajú stavebné práce a na 

miestach, ktoré sú považované za stavbu nemajú lavičky čo hľadať. Z hľadiska stavebného 
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zákona nie je možné, aby si na stavbu prišiel chodec sadnúť na lavičku, pretože je tam riziko, že 

by mohlo dôjsť k úrazu. 

Ďalej sa pozastavoval nad stavom ulíc v meste, konkrétne nad priestorom pred OD Prior 

a starým Laugaríciom a tiež veľkoplošnými kvetináčmi plnými buriny.  Na to poslanci zareagovali 

že priestor na námestí sa bude revitalizovať a ide sa upravovať, takže to bude tiež predmetom 

riešenia v najbližšej dobe. Vzhľadom na spomenuté požiadali poslanci o trpezlivosť, kým bude 

celý tento priestor zrevitalizovaný. Poslanci tiež upozornili na možnosť využiť lavičky v okolí, 

napríklad na Mierovom a Štúrovom námestí. 

Ďalšou vecou, ktorú komunikoval boli chýbajúce potraviny v centre mesta a problém si kúpiť 

pečivo a podobne. Poslanci mu vysvetlili, že nikoho nemôžu donútiť, aby si kúpil alebo prenajal 

priestory v centre a prevádzkoval potraviny. Zároveň uviedli možnosti, kde sa dajú potraviny 

a pečivo v meste zakúpiť. 

V neposlednom rade p. Fabo uviedol ako veľký problém chýbajúce verejné toalety na Nám. 

Sv. Anny. V tejto veci mu dali poslanci za pravdu a vysvetlili mu, že na Námestí  sv. Anny sa ide 

rekonštruovať priestor, ktorého súčasťou budú aj toalety, ale nebudú verejné. Uznali, že toto 

problém je a že sa vedú už dlhšiu dobu debaty na túto tému, ale zatiaľ bohužiaľ bezvýsledne. 

P. Egg diskutoval s p. Medalom ohľadne cyklotrasy na Braneckého ulici. Zdôraznil niektoré 

situácie, kedy je to v týchto miestach pre cyklistov nebezpečné, na čo mu p. Medal odpovedal, že 

riešenie dopravnej situácie je tam v súlade s vyhláškou. 

P. Egg mal aj niekoľko pripomienok k MHD, nakoľko sa mu nepodarilo poslať ich na 

zverejnenú emailovú adresu určenú pre pripomienkovanie a otázky súvisiace so zmenami v MHD. 

P. Ščepko sa podujal riešiť s p. Eggom pripomienky z jeho strany a vyzval ho, aby mu svoje 

podnety dal v elektronickej podobe, že ich bude ďalej riešiť s kompetentnými ľuďmi v tejto veci.  

Na záver sa ešte p. Egg vrátil k p. Guttmanovej, za ktorú sa v minulosti prihovoril u p. 

Struhárovej, no napriek tomu sa nepodarilo vyriešiť žiadosť, ktorú adresovala Úradu práce, 

sociálnych vecí a rodiny. P. Struhárová zareagovala, že spravila, čo v tejto veci spraviť mohla a čo 

bolo v jej kompetencii. Viac spraviť nemohla. 

P. Hajašová sa informovala na ihrisko vo vnútrobloku na Inoveckej ulici. Poslanci jej 

sprostredkovali odpoveď, že je to zaradené v zásobníku investičných akcií, ale nie je isté, či sa to 

stihne robiť tento rok. 

P. Bednár: Prišiel na výbor s novými poznatkami ohľadne spornej kanalizácie medzi škôlkou 

a ich bytovým domom na Inoveckej ulici. Z rozhovoru pracovníkov TVK, ktorí prišli na dané miesto 

vykonávať práce bolo jasné, že predmetná kanalizácia je zaústená od škôlky. Takže je jasné, že 

nemôže patriť bytovému domu. P. Struhárová sa vyjadrila, že možno by bolo dobré sa informovať 

v škôlke, či nemajú nejakú dokumentáciu k tomu, pretože ona pracuje v podobnej budove a oni 

takú dokumentáciu majú. P. Struhárová uviedla, že škôlka je v tej budove podnájme, čiže oficiálne 

je to budova jaslí a tie spadajú pod SSMT. Podujala sa, že prezistí, či v archíve, alebo niekde inde 

škôlka nedisponuje potrebnou dokumentáciou. P. Ščepko tiež reagoval, že posielal p. Bednárovi 

mail s 13 prílohami dokumentov k spomínanej veci. 
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P. Medal navrhol, že p. Bednár  v prípade potreby nemusí čakať na zasadnutie výboru, ale 

môže komunikovať aj priamo s poslancami, ktorí sa pokúsia prípadné otázky zodpovedať alebo 

riešiť, pokiaľ to bude v ich silách.  

P. Bednár ďalej riešil odparkované autobusy na zastávkach, k čomu sa mu vyjadrili poslanci 

aj Mgr. Marousek, že tieto autobusy neporušujú žiadny zákon, takže polícia má zviazané ruky. 

Rovnako ako p. Egg, taktiež aj p. Bednár vyslovil nespokojnosť s niektorými odpoveďami 

útvarov, ktoré sú podľa neho nedostatočné. 

6. Záver 

Mgr. Medal poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil  júnové zasadnutie Výboru 

mestskej časti Stred. 

Najbližšie zasadnutie sa bude konať 8.7.2024 o 16:00 v priestoroch MsÚ. 

 

 

Zapísala: Mgr. Gabriela Babony 

v Trenčíne dňa 10.6.2024 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Richard Medal 

Predseda VMČ Stred 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Začiatok VMČ: 16.00 hod. 

Ukončenie VMČ: 17:30 hod. 


